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OBČASNÍK OBCE TIŠICE ZDARMA

Den dětí byl pod taktovkou KLUBka plný radosti, 
smíchu a zábavy.   /  Jas
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O B EC N Í  Z AST U P I T E LST VO 9.  5 .  2022

Žádost o odprodej pozemku  
p. č. 160/5 k. ú. Tišice
Zastupitelstvo obce (dále jen ZO) Tišice ne-
schválilo záměr prodeje pozemku p.  č. 160/5  
k. ú. Tišice.
 
Výstavba nového pavilonu ZŠ  
– dodatek č.4 SOD
ZO Tišice schválilo Dodatek č. 4 Smlouvy 
o  dílo v  rámci výstavby nového pavilonu Zá-
kladní školy Tišice.
 
Výstavba zdravotního střediska  
– dodatek č.1 SOD 
ZO Tišice schválilo Dodatek č. 1 Smlouvy o dílo 
v rámci výstavby nového zdravotního střediska.
 
Výstavba lékárny
ZO Tišice schválilo Smlouvu o dílo pro realiza-
ci lékárny v ulici Ke Křížku.
 
Směna pozemků  
– ul. Na Pastvičkách
ZO Tišice schválilo směnu pozemků, a  to: 
St. p. 527 o výměře 1 m² (nově vytvořená par-
cela), zastavěná plocha v k. ú. Tišice, ve vlast-
nictví obce Tišice za nově vytvořený pozemek 
p. č. 22/20 o výměře 2 m², ostatní plocha v k. ú. 
Tišice ve vlastnictví IK a JM.
 
Účetní závěrka obce za rok 2021
ZO Tišice schválilo účetní závěrku obce Tišice 
za rok 2021. ZO Tišice nezjistilo, že by účetní 

závěrka neposkytla v  rozsahu předložených 
podkladů v souladu s §4 vyhlášky č. 220/2013 
věrný a  poctivý obraz předmětu účetnictví 
a  finanční situace účetní jednotky. O  jejím 
schválení byl zastupitelstvem vypracován 
protokol.
 
Závěrečný účet obce  
za rok 2021
ZO Tišice schválilo Závěrečný účet obce za rok 
2021 včetně Zprávy o  výsledku přezkoumání 
hospodaření obce za  rok 2021 s  výsledkem – 
BEZ VÝHRAD.
 
Rozpočtové opatření č. 2/2022
ZO Tišice schválilo Rozpočtové opatření  
č. 2/2022.
 
Zástupce na valné hromadě VKM
ZO Tišice schválilo za delegáta na valnou hro-
madu Vodáren Kladno – Mělník a. s. pro rok 
2022 starostu obce p. Pavla Končela. Na místo 
náhradníka schválilo p.  Libora Lesáka z  Kra-
lup nad Vltavou. Zástupce je oprávněn činit 
veškeré právní úkony, k  nimž je oprávněna 
obec jako akcionář Vodárny Kladno – Mělník, 
a.s., zejména účastnit se valné hromady, hla-
sovat na ní v souladu se schváleným hlasova-
cím řádem valné hromady, požadovat a dostat 
na  ní vysvětlení záležitostí týkajících se spo-
lečnosti, které jsou předmětem jednání valné 
hromady, podávat návrhy a protinávrhy k pro-
jednávaným bodům programu.

MŠ – výjimka  
z počtu dětí ve třídě
ZO Tišice schválilo výjimku z počtu dětí ve tří-
dách Mateřské školy Včelička, a to:
• Ve třídě Motýlci z 24 dětí na 25 dětí.
• Ve třídě Světlušky z 24 dětí na 25 dětí.
• Ve třídě Berušky z 24 dětí na 28 dětí.
• Ve třídě Včelky z 24 dětí na 28 dětí.
Výjimka se uděluje na základě žádosti ředitel-
ky mateřské školy.
 
Fotovoltaická elektrárna  
– záměr umístění
ZO Tišice schválilo záměr pronájmu části 
pozemku parc. č. 506/1 v  k. ú. Chrást u  Ti-
šic, kde se nachází rekultivovaná komunální 
skládka, za účelem vybudování fotovoltaické 
elektrárny („FVE“). Podmínkou je splnění 
obecně závazných právních předpisů, zejmé-
na však těchto bodů: 
• část pozemku, na  kterém bude FVE vybu-

dovaná, bude oddělena geometrickým plá-
nem,

• nájemce nově odděleného pozemku bude 
vybrán na základě záměru obce zveřejněné-
ho na úřední desce,

• dojde k  příslušné změně územního plánu, 
přičemž orgány obce deklarují svou vůli 
umožnit změnu územního plánu sídelního 
útvaru Tišice tak, aby nájemce na předmět-
ném pozemku mohl vybudovat FVE,

• budou vydána příslušná povolení pro stav-
bu FVE.  (red)

Od loňského května do března tohoto roku 
se nashromáždil slušný počet miminek. 
Sešlo se jich tolik, že bylo vítání rozděleno 
na  dvě skupiny. Devět princezen a  deset 
princů slavnostně oblečených donesli pyš-
né maminky a tatínci a společně s prarodiči, 
dalšími příbuznými a známými prožili svá-
teční chvíle. Děti přivítal starosta obce a vy-
jádřil přání, aby z nových občánků vyrostli 
čestní a spokojení občané. Žáci z naší školy 
přednesli tématicky zaměřené verše. Nej-
krásnější životní událost, jakou je narození 
dítěte, byla zaznamenána do pamětní knihy 
obce, kde se rodiče dětí podepsali. Zatímco 
se ony pohoupaly v legendární kolébce, ro-
diče obdrželi pro svá dítka praktický dárek 
a hrdé maminky květinu. Celý obřad se nesl 
v poklidném rodinném duchu a proběhl dů-
stojně.  JaS/  Zdeňka Kváčková

Slavnostní přivítání občánků
Na konci května proběhlo 
vítání občánků tradičně, 
tak jak bylo před dobou 
ovlivněnou covidovými 
opatřeními zvykem.

Další vítání občánků proběhne ve čtvrtek 15. září.
Zájemci volejte nejpozději do 15. 8. na 315 698 240 nebo pište na koubova@tisice.cz. 
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Nový pavilon základní školy

Práce na  pavilonu základní školy jsou 
ve finále. Nyní proběhne kolaudace objek-
tu a instalace vnitřního vybavení. Stavba 
je koncipována tak, že bude v  budoucnu 
možné její další rozšíření. Dle harmono-
gramu bude nová budova základní školy 
připravena v  září přivítat první školáky. 
Tato akce rozšíří tak potřebná místa pro 
žáky prvního stupně.

K dotazům na zajištění docházky  
na stupeň druhý…
Stále probíhají jednání s  městem Nera-
tovice, které zatím deklaruje, že naše 
děti do  svých škol umístí. Nicméně se 
nespoléháme jen na  cizí pomoc a  pra-
cujeme na rozšíření naší základní školy 
také o druhý stupeň.

Celkem bylo od občanů naší obce v rámci 
projektu svezeno 424 kilogramů odpad-
ních elektrozařízení. Více než polovina 
byly velké domácí elektrospotřebiče (prač-
ka, myčka, sporák, lednice), zhruba třetina 
malé elektrospotřebiče (vysavače, repro-
duktory, mikrovlnné trouby) a zbytek další 
zařízení (televize, mixér, tiskárna atd.).

Na  základě uskutečněných objedná-
vek byly sledovány preference občanů. 

Ve všech případech občané jako nejvhod-
nější termín svozu volili všední den. Nej-
častěji pondělí a pátek odpoledne.

Únorovým dotazováním bylo zjišťová-
no povědomí o  projektu, preference ob-
čanů a  předpokládané využití projektu. 
Odpovědi naznačily, že o  službu svozu 
odpadních elektrozařízení z  domácnos-
tí je zájem. Předpokládáme, že projekt 
bude v  roce 2023 pokračovat další fází. 

O jejím zahájení budete opět informová-
ní. V mezidobí, tak jako doposud, je Vám 
samozřejmě k  dispozici obecní sběrný 
dvůr.

Tříděním odpadních elektrozařízení ne-
jenže pomůžete životnímu prostředí, ale 
ušetříte obci nemalé náklady, které musí-
me vynakládat na odstranění odpadů.

  Tomáš Pešek, 
 manažer projektu REMA Systém a.s.

Občanská vybavenost ve výstavbě

Projekt svozu odpadních elektrozařízení
Od loňského října do letošního února probíhal v naší obci projekt svozu odpadních 
elektrozařízení přímo z domácností. Svoz a recyklaci elektroodpadů zajišťoval 
kolektivní systém REMA. Projekt posloužil k otestování a nastavení parametrů služby 
a na počátku příštího roku bude pokračovat další fází.

Nové zdravotní středisko

Zde jsou nainstalovány dveře, okna, pro-
vedeno zateplení a  připravuje se fasáda. 
Práce na  vnitřních prostorách jsou také 
před dokončením. Následovat bude rea-
lizace parkoviště a  terénní úpravy. Stav-
ba má být předána do poloviny července 
2022. O výběrovém řízení na lékaře a ter-
mínu zahájení provozu Vás budeme včas 
informovat.

Lékárna

Koncem dubna byl vedle obecního úřadu 
umístěn modul, ze kterého vznikne nová lé-
kárna. Tato sestava byla několik let úspěšně 
využívána pro potřeby základní školy. Nyní 
projde úpravami interiéru a  dostane nový 
kabát. Zároveň se tu vybuduje nové parko-
viště a po zajištění všech potřebných povo-
lení bude sloužit nová lékárna občanům. 
I zde je však nutné realizovat výběrové říze-
ní na provozovatele lékárny.

Tělocvična

V  květnu se rozběhla avizovaná výstav-
ba tělocvičny při základní škole. Již jsou 
navezeny základní prvky konstrukce. 
Akce bude poměrně náročná a  realizace 
bude pokračovat i v příštím roce. Nejdéle 
od září příštího roku by měla začít sloužit 
žákům, ale i dalším občanům naší obce.
  Pavel Končel, starosta
  Zdeňka Kváčková a JaS
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Jaký je z vašeho pohledu zájem o FVE 
a jak dostupné jsou dotace?
Zájem o FVE je po zdražení elektřiny veliký 
a  na  200 tisícové dotace už dnes dosáhne 
každý. Loni byly o  50 tisíc nižší a  bylo zde 
omezení ve  velikosti elektrárny podle spo-
třeby. Dnes je situace s dotacemi výhodnější 
a bez dotací nelze levněji pořídit.

A umíte s vyřízením dotace pomoci?
Většina našich instalací je formou dotací 
z  NZÚ (Nová Zelená Úsporám), které sami 
vyřizujeme. Zákazník se tedy nemusí skoro 
o nic starat a stačí, když nám dá přes občan-
skou identitu plnou moc. Postupy najdete 
na našich stránkách www.elekele.cz
 
Jak vznikl tento název 
a kdo za ním stojí?
Název vznikl tak trochu náhodou, kdy jsem 
si hrál s písmeny, které by neodporovaly už 
zaregistrovaným názvům. Základ bylo ELE, 
neb se zabýváme elektrikou .... no a  dopl-
něním písmen vzniklo slovo, které se dá číst 
stejně i pozpátku. Název, který se ne každé-
mu dobře vysvětluje nebo pamatuje, jsme 
odsouhlasili s  kolegou, se kterým jsem 
po  několika společných projektech firmu 
založil a  provozuji. Oba máme letité zku-
šenosti s programováním PLC (průmyslové 
počítače), pracovali jsme na  různých pro-
jektech po celé ČR i v zahraničí. Reference 
lze nalézt na mé doméně www.1010.cz

A jak je to s tím pivem?
Před pár lety jsme se s kolegou dostali k auto-
matizaci minipivovarů a máme za sebou ně-

kolik různých projektů v této oblasti (Pivovar 
Trojan Telč, Novej Svět v Čečelicích, Kaberna 
v Mlékojedech, Lajka v Praze, Zkušebna v Pří-
vorech atd...). Protože mi byla technologie 
výroby piva známá, začal jsem pivo vařit 
doma a  vařím ho dodnes. Koho by zajímala 
tato oblast, může se podívat do  mé veřejné 
FB skupiny s  názvem „Vaření piva“, kde si 

uchovávám recepty a kde je již přes 1100 při-
hlášených uživatelů. Jsem také členem Cechu 
domácích pivovarníků, ale tam se už neanga-
žuji, nesoutěžím, neb na to už není čas.

Jaká byla cesta od programování 
a vaření piva k FVE?
FVE se totiž i  výborně doplňují s  vařením 
piva, kdy je potřeba elektřinou nejen vařit, 
ale v létě i chladit. S kolegou jsme si udělali 
rekvalifikační kurz ukončený praktickými 
i  ústními zkouškami a  pustili se do  stav-
by elektráren. Oba jsme už nezávisle měli 
za sebou podobný projekt. V roce 2011 jsem 
na zakázku vyvinul 2-osé řízení automatic-
kého natáčení solárních panelů za sluncem 
přes PLC Simatic, ale v té době bylo vše velmi 
drahé, a tak jsem o své elektrárně jenom snil. 
Dnes máme za  sebou více projektů a  spo-
juji s  tím i  znalosti z  programování. Takže 
doma mám dotykový panel a PLC s řízením 
přebytků do  zátěží. Vše postupně vylepšuji 
a  pomalu i  rozšiřuji. Mám podanou žádost 
o  licenci, abych mohl provozovat FVE větší 
než 10KWp, která povolením nepodléhá.

Řekněte nám ještě něco o vás 
a vašich aktuálních zakázkách.
V Chrástu jsem kupoval domek v roce 2005 
a  od  roku 2008 zde bydlím, předtím jsem 
bydlel ve  Všetatech, Neratovicích atd. Delší 
dobu jsem pracoval v THIMMu jako elektri-
kář a později v pozici elektromistra. Od roku 
2005 pracuji na  ŽL. Práce máme nyní dost. 
Naposledy jsme dělali FVE u  p.  Chloupka 
v Tišicích a další 3 nás teď čekají v obci Kly. 
Zakázky chodí samy přes známé a  známé 
známých. Jako firma jsme uvedeni v  sezna-
mu specialistů na stránkách NZÚ, přes které 
se také občas někdo ozve. Přesto se raději ori-
entujeme na  zakázky zde po  Středočeském 
kraji, ale stále častěji se ozývají lidé z jiných 
míst, a  to už se nedá prakticky nijak stíhat. 
V současné době se čeká na výrobu akumu-
látorů a střídačů, a to několik měsíců, a i tak 
máme nasmlouváno přes 12 elektráren 
do  konce letošního roku. Stavím FVE a  rád 
v tomto směru pomohu místním občanům. 
Pokud bude zájem, rád někdy příště povím 
více k vaření piva, které je mým koníčkem.

Martin Dvořák má telefon 608 100 006 
a  více se dozvíte na: www.elekele.cz, 
www.1010.cz a na FB Vaření piva.

   Jana Syrová, šéfredaktorka
  archiv M. Dvořáka

Ten dělá to a ten zas tohle
…aneb víte, co dělá váš soused?
Naše obec se stále rozrůstá, občanů přibývá a oproti dřívější době, kdy se každý znal s každým a vždy jsme věděli, 
na koho se s čím obrátit nebo koho se zeptat, dnes, navíc v době pocovidové, kdy setkávání bylo omezené, často nevíme, 
co který soused umí a čím se zabývá. Stává se, že pracuje po celé republice a my o něm nevíme a volíme kolegu z druhého 
konce republiky, a to je škoda. Postupně se Vás snažím s různorodou činností občanů seznamovat. Pokud máte na někoho 
tip nebo byste rádi o své užitečné činnosti dali svým „sousedům“ vědět, neváhejte napsat na tr@tisice.cz.

Kdo se v naší obci  
zabývá realizací FVE?
Stoupající ceny elektřiny, snaha o ekonomickou 
i ekologickou úsporu a větší soběstačnost, podpořená 
dotacemi, nahrává pořízení FotoVoltaické Elektrárny 
(FVE). Víte, na koho se můžete v této oblasti obrátit? 
MARTIN DVOŘÁK ze Sokolské ulice se léta věnuje 
průmyslové automatizaci, ale poslední roky se 
specializuje právě na výstavbu FVE. Automatizoval také 
několik minipivovarů a dokonce doma vaří vlastní pivo.
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Hostinec „Kaberna“: patří vznikem mezi 
nejstarší restaurační zařízení v  Tišicích 
a  nacházelo se s  č.p. 15 u  Červeného mlý-
nu. V hostinci zejména využívali nabízené 
služby zákazníci mlýna (mleči, konzumenti 
pekařských výrobků), pocestní a  poutníci 
směřující do Staré Boleslavi či obyvatelé ne-
dalekého dvora knížat z Lobkovic v Třeboš-
nicích s tišickými č.p. 16, 17. Toto restaurač-
ní zařízení neneslo název, jak bývá zvykem, 
podle majitele nebo provozovatele. Jedna 
z  variant původu názvu souvisí s  nádrží 
na  mlýnské strouze, z  které proudila voda 
pod cestou s  tzv. kabernou k  mlýnskému 
kolu a  byla nedaleko hostince. Nejstarší 
dostupný písemný záznam o „Kaberně“ na-
cházíme v matričních zápisech farního úřa-
du z Kostelce n. L. z první poloviny 18. stole-
tí v souvislosti, kdy se přiženil na sousední 
Červený mlýn do  rodiny mlynáře Václava 
Sigmunda Matěj Hausmann, zednický po-
lír z  Hořína. Matěj Hausmann byl oddán 
s  Magdalenou dcerou mlynáře Sigmunda 
v  červenci roku 1729. Po  úmrtí mlynáře 
Sigmunda musela rodina opustit mlýn a je 
doloženo, že po takřka dvě další století rod 
Matěje Hausmanna „seděl“ na  „Kaberně“. 
Další informace k  historii hostince nám 
zprostředkoval regionální badatel Viktorin 
z  Ovčár-Nedomic. Badatel Viktorin v  roce 

Po odmlce v minulém čísle pokračujeme dalším vyprávěním o restauračních zařízeních (nálevnách)  
na starých Tišicích, které pečlivě zpracoval R. Šebek, bývalý občan Tišic, žijící aktuálně v Košátkách.

Krčmy, hospody, hostince u nás
Posledním známým zařízením v tišické lokalitě byl zájezdní hostinec „Kaberna“ 
u Červeného mlýnu při silnici z Tišic do Mělníku. Prvopočátky historie sahají nejméně 
do raného novověku v rámci mělnického panství s královským městem Mělník. 
Přiblížíme si místa vaření piva pro tuto naši lokalitu.

Letecký snímek s odlehlou tišickou lokalitou z 30. let min. století, jak ji již neznáme – 
zahrnuje i usazení hostince „Kaberna“, zaniklá osídlení „Na Farmách“ a „Třebošnice“.

Prameny: Pamětní kniha v Tišicích – kronikář A. Slavíček, Kronika obcí Chrást-Kozly-Tišice 
– J. Šulc, O Kaberně – Badatel Viktorin, Kronika Dolních Přívor – MUDr. PhDr. Josef Řehák

 archiv zanikleobce.cz – Pavel Beran, současný stav Kaberny – R. Šebek

Současný pohled na bývalý objekt hostince „Kaberna“.

1980 v okresním tisku připomněl poznatky 
historika profesora V. V. rytíře Tomka (1818-
1905), spolupracovníka F. Palackého, který 
zařadil krčmu „Kabernu“ usazenou při ces-
tě ze Staré Boleslavi na Mělník již do 15. sto-
letí a  k  mělnickému panství. „Kaberna“ se 
dle zvyklostí té doby zásobovala v  rámci 
mělnického panství vařeným pivem z pivo-
varu v  Dolních Přívorách přibližně od  po-
loviny 16. století do roku 1726, kdy v tomto 
roce přivodil konec předmětnému pivovaru 
devastující požár. Později hostinec nedale-
ko od  Červeného mlýnu zásoboval pivem 
šopský pivovar též z  mělnického panství. 
Což si síť hostinců na svém panství mělnic-
ká vrchnost pohlídala. Zisk z  prodeje piva 
byl velmi výnosný.

Původně také mezi mlýnem a  popiso-
vaným zájezdním hostincem vedla cesta 
do třebošnické lokality u Labe.
Na  přelomu 19. a  20. století zájezdní hosti-
nec provozoval Václav Hausmann, pohřben 
na  kozelském hřbitově (č. hrobu 139), který 
provedl zásadní úpravu objektu. Původní 
roubenou stavbu přestavěl na zděné stavení. 
Následně v prvním desetiletí 20. století pře-
vzal hostinskou činnost na  „Kaberně“ Josef 
Štěpán (1880-1933), vdovec a rodák ze Sušna 
na Mladoboleslavsku. Josef Štěpán se oženil 
v roce 1909 s vdovou po Václavu Hausmann-
ovi Anastázií (1868-1938). Hostinskou živ-
nost J. Štěpán provozoval do roku 1928, kdy 
se později věnoval jen zemědělství. Za něho 
došlo k  dalším stavebním úpravám na  ob-
jektu bývalého hostince i hospodářském pří-
slušenství. Josef Štěpán též umožnil od roku 
1927 archeologický průzkum na  přilehlých 
polnostech. Archeologické práce pokračo-
valy ještě ve 30. letech. Archeologické nálezy 
jsou uložené v pražském Národním muzeu. 
Iniciátor archeologického průzkumu byl 
přítel J. Štěpána a  aktivista TJ Sokol-Chrást-
-Tišice, kozelský učitel Rudolf Šanovec z  Ti-
šic, později z  Chrástu. S  dalšími potomky 
rodu Josefa Štěpána hostinec již nebyl obno-
ven. Po  kolektivizaci zemědělství v  našem 
regionu hospodář a  majitel objektu Václav 
Štěpán st. (1910-1969), syn Josefa Štěpána, 
pracoval jako traktorista nejdříve ve státním 
statku a později po roce 1961 v místním JZD. 
V  následných 60. a  70. letech zde žila též 
vdova Anna Štěpánová rozená Polívková. 
V současné době objekt bývalého hostince je 
v majetku dopravní společnosti. Na soused-
ních polnostech je využívána fotovoltaika 
a na přilehlém objektu je osazena reklama – 
PIVOVAR KABERNA – pivo z Mlékojed. Pivo 
se vaří i čepuje v Mlékojedech.  R. Šebek
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Jak se křehká zlatnice dostane 
ke sportu jako je kulturistika?
Jana: Asi 4 roky po druhém porodu 
jsem začala cvičit s  vlastní vahou 
a  Kardio za  účelem hubnutí, což 
se mi podařilo a  zhubla jsem až 16kg. 
Časem jsem si ale bohužel přivodila váž-
né poranění ramene, tak jsem se rozhod-
la chodit cvičit do  fitka posilovat alespoň 
spodní část těla. Tam si mě všimli trenéři 
a doporučili mi začít s kulturistikou závod-
ně, pod dohledem a  vedením trenéra. Ze 
začátku jsem se začala připravovat na dis-
ciplínu „bikini fitness“, což je nejlehčí úro-
veň tohoto sportu, kde v podstatě skončíte 
jako lehce „osvalená“ modelka. V té době 
jsem navštívila i  fitko Aleše Duška, který 
mi nabídl spolupráci a  stal se mým sou-
časným trenérem – “sochařem” mé formy, 
a jeho manželka Katka Dušková moji ma-
sérkou a vizážistkou.
 
Takže teď vaše verze, trenére.
Aleš: Hned při prvním setkání s  Janou 
jsem poznal její svalový potenciál a zauja-
lo mě její nadšení pro tento sport. Vysvět-
lil jsem jí, že pro bikini fitness je již moc 
osvalená a  že by se měla raději začít při-
pravovat na  vyšší level, tj.“body fitness“. 
Zhruba před rokem jsme začali spolu cvi-
čit u  Jany v  garáži z  důvodu covidových 
opatření, připravovat jídelníčky, nasta-
vovat program a  s  několika vynucenými 
pauzami jedeme tvrdě za  svým cílem = 
účastí na českých i mezinárodních závo-
dech. V  lednu jsme pak zahájili cílenou 
přípravu na jarní kolo závodů.
 
Pochopil jsem, že tento sport je velká 
řehole. Jak to zvládáte ke všem 
„normálním“ povinnostem: 
práce, rodina, dům?
Jana: Naštěstí mám vlastně všechno okolo 
sebe – zlatnickou dílnu, garáž na tréninky, 
dům, takže neztrácím čas cestováním. Do-
poledne pracuji se zlatem a  odpoledne se 
železem. Do  toho domácí práce, děti...Ale 
samozřejmě je to náročné, trénuji dvoufá-
zově, brzy ráno kardio a odpoledne posilo-
vání. Speciálně v době závodů, kdy v sobotu 
ráno odjedeme a vracíme se večer, mi moc 
času na jiné aktivity opravdu nezbývá.
Aleš: V tomto sportu je samozřejmě dů-
ležitá i finanční stránka, protože samotná 

Z garáže až na stupně vítězů
O zlatnici Janě Patzelt Švehlové (46) z Chrástu jsme již v předchozích vydání 
Tišických rozhledů psali. Co možná málokdo ví, Jana nevyniká jen svou cizelérskou 
prací s drahými kovy, ale také nečekanými úspěchy ve sportu, který je možná stále 
a nespravedlivě přisuzován mužům – v kulturistice. Svým nadšením, zápalem a silnou 
vůlí je dobrým příkladem pro ty, kteří jsou možná sami se sebou nespokojeni, ale 
udělají málo pro to, aby se tento jejich pocit změnil. Společně s Janou jsem vyzpovídal 
i jejího trenéra Aleše Duška.

příprava, která zahrnuje speciální jídelní-
ček, který připravuji, hlavně maso, ryby, 
zeleninu a sacharidy ve velkém, sportov-
ní doplňky, vitamíny, náklady na trenéra, 
poplatky na závodech, cestování, speciál-
ní plavky atd. A to stojí velké peníze!
 
Ty plavky mě zaujaly. Jsou nějaké 
parametry pro tuhle část oděvu?
Aleš: Samozřejmě! Závodnice musí mít 
plavky přesného střihu a  boty s  podpat-
ky dle stanovených parametrů. Z důvodu 
nedodržení vás dokonce nepustí závodit. 
Při posuzování výkonu se přihlíží nejen 
ke svalům, ale i k tomu, jak máte uprave-
né vlasy, make-up, barvu na těle, sympa-
tické vystupování, symetrie těla, prostě 
celkový dojem.

Jak vlastně probíhá takový 
kulturistický závod?
Jana: Začínáme povinnými pózami, kdy 
se závodnice postaví na  pódium ved-
le sebe a  komise posuzuje a  porovnává 
všechny najednou ve  3 pózách. Pak jde 
každá závodnice zvlášť na volnou sestavu, 
kde může ukázat něco navíc porotě a ko-

munikaci s publikem.
Aleš: Tuhle volnou sestavu si dáváme 
dohromady společně, vymýšlíme zají-
mavé prvky a přemýšlíme, jak co nejlé-

pe zapůsobit na porotu. Je to o invenci 
a nápadech.

 
Jaké byly vaše pocity 
při prvních závodech?
Jana: Samozřejmě jsem byla velmi ner-
vózní, upřímně bez Aleše a  jeho znalostí 
a podpory bych ani nevěděla, jak se v ta-
kovém prostředí chovat a  co kdy dělat. 
Naštěstí se nám podařilo hned ze začátku 
sbírat umístění na stupních vítězů, což mi 
velmi pomohlo ke  zvýšení sebevědomí. 
Představte si, že já ve svém věku porážím 
dvacetileté holky!
Aleš: Upřímně musím přiznat, že Jana 
patří mezi mé asi nejlepší klienty, které 
jsem kdy za mých 15 let kariéry trénoval. 
Má obrovskou disciplínu, z přípravy a tré-
ninku prostě nikdy neuhne, neruší tré-
ninky, naopak si ještě přidává.
 
Jaké jsou vaše dosavadní 
největší úspěchy?
Aleš: Celkově se Jana zúčastnila 3 čes-
kých pohárových závodů, kde vždy skon-
čila na stupních vítězů. Dvakrát byla dru-
há a  jednou třetí, a  to 2x pouze o  1 bod. 
Na našem prvním mezinárodním závodě 
Mr. Universe v Praze teď v květnu se do-
stala do  finále na  krásné 6. místo, což je 
neskutečná jízda! Tímto velkým závodem 
mezi profíky jsme ukončili jarní sezónu.
 
Jaké máte v tomto sportu ambice?
Aleš a  Jana: Náš sen jsou úspěchy 
na  velký mezinárodních soutěžích, kde 
získáte nejen sebevědomí, zkušenosti 
a renomé, ale co si budeme povídat, i po-
tenciál sponzoringu a  finanční podpory 
pro naší práci.

   Ivan Bruner
  archiv Jany Patzelt Švehlové



7S P O R TT I Š I C K É  R O Z H L E D Y  3 / 2 0 2 2

Dorost:
Veltrusy/Nelahozeves – Tišice 0:16 
(7x Korbel, 3x Pasovský, 2x Oplt,  
2x Červinka, Trédl, Krajč)
Tišice – Dřínov 6:3 
(3x Pokorný, Kuchař, Sosnovec, Trédl)
Byšice/Čečelice – Tišice 1:0
Mšeno – Tišice 3:7 
(3x Pokorný, 3x Korbel, Oplt)
Vysoká – Tišice 0:10 
(3x Pokorný, 2x Oplt, Terziev, Trédl,  
Kuchař, Kobeľák, Korbel)
Tišice – Lobkovice 1:2 
(Trédl)
Tišice – Veltrusy/Nelahozeves 6:3 
(2x Oplt, 2x Pokorný, Korbel) 

Klukům se výsledkově nepovedl zápas 
v Byšicích, kde jsme utržili první porážku 
v sezoně. Vrcholem byl zápas o první místo 
s Lobkovicemi, na který přišla větší návště-
va než chodí na muže. V bouřlivé atmosfé-
ře jsme prvni poločas byli horším týmem, 
ale do šaten se šlo za stavu 0:0. Do druhé-
ho poločasu jsme vstoupili lépe my a  šli 
do  vedení brankou Matouše Trédla. Bo-
hužel nejdříve soupeř z  trestného kopu 
vyrovnal a  v  89. minutě utkání rozhodl. 
Musím říci, že branka pravděpodobně pla-
tit neměla, jelikož míč již opustil hřiště, 
a poté byl skórující hráč ještě v ofsaidu. Ale 
takový je fotbal. Jednou udělá chybu hráč, 
jindy rozhodčí. Ale musím kluky pochválit 
za výborný a bojovný výkon.
  Michal Vítovec

Áčko:
Obříství – Tišice 3:4 
(2x Hybš, Stuchlý, Prejzek)
Tišice – Horní Beřkovice 1:0 
(Vávra)
Dolní Beřkovice – Tišice 2:1 po penaltách  
(Prejzek)
Tišice – Všestudy 2:3
(Vávra, Prejzek)
Libiš B – Tišice 2:3 po penaltách
(Karlík, Pokorný)
Tišice – Kostelec 3 :4 
(Novák Škoda, Karlík)
Pšovka B – Tišice 2:0
Tišice – Vysoká 8:2 
(2x Zeman, Novák, Babovák, Lauda, Šulc, 
Pasovský, vlastní)

Naši správně nažhavení fotbalisté umí!

Na to, že byla polovina května, slunce pá-
lilo dokonce i v době výkopu, t.j. v 18:00 
hodin a na našich hráčích bylo již při roz-
cvičení vidět, že jsou správně „nažhave-
ní“. Na  zápas přijeli i  fanoušci Tišic, a  to 
jak tišičtí Fanatics (s bubnem), tak členo-
vé Cyklo Devils Tišice (bez bubnu, protože 
přijeli samozřejmě na kole).

Prvním hvizdem rozhodčího začal 
neuvěřitelný koncert našeho týmu, tak-
že pokud někdo chvíli postál ve  frontě 
na  klobásu nebo nápoj, unikl mu nejen 
první gól, ale také druhý a třetí a čtvrtý... 

Hlasatel nestačil hlásit, rowdies se rozjeli 
k velkému choreu, a po první půli nám za-
čalo být hodně veselo, ale také trochu líto 
deklasovaného týmu ze Mšena.

Pokud měl tento zápas příchuť exhibice, 
určitě tomu přispěl i nevídaný hattrick na-
šeho gólmana Schneidera. Ano, když šel 
kopat 1. penaltu, byla to svým způsobem 
„frajeřina“, při druhé (a  opět proměněné) 
penaltě prokázal „mazácký přístup“ a  při 
třetí přesně kopnuté, kdy nedal soupeřovu 
kolegovi žádnou šanci, již dostal „standing 
ovations“ od všech přítomných diváků.

Rebel Český pohár zvedli 
nad hlavu naši hráči
Pohárová středa, známý to pojem fanoušků fotbalu, se 
tentokrát neodehrávala ani na Camp Nou, ani na Etihad 
Stadium, ale na hřišti AFK Hořín, kde se střetla mužstva 
TJ Sokol Tišice a SK Mšeno ve finále Rebel Českého 
poháru 2022. Obě mužstva se tam kvalifikovala ze 16 
týmů okresu Mělník, celkově proběhlo 27 zápasů.

Rebel Český pohár

Semifinále: Tišice – Vraňany 6:4 
(Prejzek 2, Lauda, Hybš, Karlík, Šulc)

Finále: Mšeno – Tišice 2:10 
(3x Schneider, 2x Babovák, Adámek, 
Brodský, Hybš, Novák, Vítovec)

Dva góly Mšena v závěru už nikoho ne-
mrzely, protože po  takovém výkonu byli 
spokojeni nejen hráči, ale také fanoušci, 
kteří nelitovali, že do  Hořína na  tohle fi-
nále cestovali za svým týmem.

Hráči si nad hlavu zvedli pohár, Martin 
Zeman dostal zaslouženě cenu za nejlep-
šího hráče zápasu a kluci si mohli odnést 
těžkou a těžce vydřenou cenu od hlavního 
sponzora do kabin.

A co bude dál? Náš tým se tímto vítěz-
stvím kvalifikoval do krajského kola Čes-
kého poháru, a  my se tak můžeme těšit 
na další porci dobrého fotbalu našich re-
prezentantů.

  Ivan Bruner
 Luboš Kurzweil z Mělnického deníku
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Čarodějnický rej
Jako každý rok se nám ve  třídách sletělo 
pěkných pár čarodějů a čarodějnic. Nejdří-
ve jsme se navzájem obdivovali, jedna měla 
krásné šaty, druhá pro změnu božsky rudé 
nehty, čarodějové se letos také vyšperkovali, 
převažovalo množství různobarevných pláš-
ťů a  dopravních vytuněných strojů. Po  dů-

kladném průzkumu jsme si udělali prů-
vod masek a  pořádný taneček od  podlahy. 
Po doplnění síly v jídelně “u tří čarodějnic” 
jsme vyrazili do lesa na stezku s otázkami, 
na konci nás čekal sladký poklad ve formě 
želatinových pavouků. Děkujeme všem ča-
rodějnickým kráskám a krasavcům i šikov-
nému týmu kostymérů. Za rok na viděnou.

Dopravní hřiště
Jedná se o zážitek, na který se děti každým 
rokem těší. Na sále na hřišti se vystřídala 
každá třída a všichni si tak vyzkoušeli jíz-
du autem, práci policisty, a nebo si v roli 
chodce zopakovali pravidla silničního 
provozu. Malí řidiči měli za  úkol projet 
vyznačenou trasu, dávat pozor na měnící 
se semafor a dát přednost chodci na pře-
chodu pro chodce. Policisté obezřetně 
sledovali dodržování pravidel silničního 
provozu řidičů i  chodců, někteří museli 
udělit pokutu v  podobě razítka. Chodci 
se snažili pohybovat se po  chodnících, 
přecházeli pouze na přechodu pro chodce 
a výhradně v doprovodu zeleného panáč-

ka na semaforu. Celá akce se povedla, ur-
čitě ji budeme v rámci dopravní výchovy 
nadále opakovat.

Povedené akce se musí opakovat…

I  když kůň je zvíře, které budí svou ve-
likostí respekt, nebyl nikdo, kdo by se 
ke  koním alespoň nepřiblížil a  nepohla-
dil si je. Většina dětí byla v sedle a jezdila 
za doprovodu zkušených chovatelek koní 

v jízdárně hřebčína. Ten, kdo nejezdil, měl 
„plné ruce práce“ s hlazením a mazlením 
se s místními zvířátky. Děti si užily mor-
čata, králíky, kozy i  pozorování andulek, 
a aby všem chutnal po příjezdu oběd, stih-

ly děti i procházku v okolí Pony klubíku. 
Kam vyrazíme příště? Někdo z dětí říkal, 
že se dá jezdit i  na  slonech – tak možná 
někdy...  Hana Marcolová, učitelka 
  Tereza Netíková

Pohled z koňského hřbetu
Nejkrásnější pohled na svět je z koňského hřbetu, což potvrzují nejen milovníci koní. 
Přesvědčily se o tom i děti z naší MŠ Včelička na společném výletě, který se uskutečnil 
počátkem května a směřoval do Pony klubíku v Zárybech.

 /  Magda Žáková – Hejlová, učitelka

Jak to chodí  
ve Včeličce

Jsme rády, že po  covidové pauze jsme 
mohly v  mateřské škole uspořádat Den 
otevřených dveří, který se konal ve středu 
20. dubna. Tento den byl určen rodičům 
dětí, které od příštího roku budou navště-
vovat Mateřskou školu Včelička, ale záro-
veň i rodičům, kteří již své dítko ve škol-
ce mají. Naše budoucí Motýlky, a  nejen 
je, jsme nechaly nahlédnout do  prostor 
školky, jednotlivých tříd, jídelny i  zahra-
dy. Děti si mohly vyzkoušet své budoucí 
hračky, setkat se s paní učitelkou a rodiče 
se podívali na  celkové zázemí, vybavení 
a seznámili se s provozem školky. Zodpo-
věděly jsme množství nejrůznějších dota-
zů na  organizaci dne, priority ve  vzdělá-
vání dětí předškolního věku, kroužky či 
školní vzdělávací program. Naším cílem 
je motivovat děti i rodiče tak, aby školku 
vnímali pozitivně, těšili se a 1. září všichni 
vkročili do Včeličky tou správnou nohou.
  Kristýna Daslíková, učitelka
  Kristýna Daslíková
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Se sluncem v zádech vyrazili žáci ze Čtenář-
ského klubu základní školy do tišické knihov-
ny. Před obecním úřadem, kde knihovna síd-
lí, nás velmi mile přivítal pan Štich, místní 
knihovník, který nám dělal po  celou dobu 
průvodce. Ukázal dětem všechny poklady své 
knihovny, vysvětlil výpůjční řád a  obětavě 
odpovídal na všechny zvídavé otázky. Skvělí 
čtenáři či malí čtenářští začátečníci, každý si 
našel knihu, která ho zaujala. Děti žasly, ko-
lik zajímavých knih se může vejít i do malé 
knihovny. Po cestě zpět do školy si již pláno-
valy brzký výlet s rodiči do místní knihovny. 
Děkujeme panu Štichovi za příjemné setkání 
a těšíme se na další návštěvu.
  /  Michala Křídová

Tradičního atletického trojboje v okresním kole mezi školami jsme 
se zúčastnili po dvouleté pauze letos v květnu. Všech tří disciplín 
(hodu kriketovým míčkem, běhu na 50 m a skoku dalekého) se zú-
častnili vždy jeden chlapec a jedna dívka z každého ročníku, celkem 
tedy deset dětí. Ačkoliv máme v současné době vzhledem ke stavbě 
tělocvičny omezené podmínky pro tělocvik, děti si vedly nadmíru 
úspěšně. V  kategorii 4. – 5. ročník vybojovaly krásné třetí místo 
a v kategorii 1. – 3. ročník dokonce zlato, čímž se staly okresními 
přeborníky! Za sebou zanechaly velké školy v okrese v čele se Zá-
kladní školou Ing. Božinova – Plesingera. Gratulujeme!
Sestava (1. – 3. ročník) – Karolína Březinová, David Gambiraža, 
Maxmilián Kopský, Aneta Hanousková, Ondřej Oliva, Nela Jelínková
Sestava (4. – 5. ročník) – Julie Sabolová, Jan Smola, Denisa 
Adamcová, Ondřej Veis
Pořadí škol (kategorie 1. – 3. ročník)
1. ZŠ TIŠICE – 2679 bodů, 2. ZŠ LIBIŠ – 2335 bodů, 3. ZŠ ING. M. PLESIN-
GERA – BOŽINOVA NERATOVICE – 2251 bodů, 4. ZŠ JAROSLAVA SEI-
FERTA MĚLNÍK – 2246 bodů, 5. ZŠ GENERÁLA KLAPÁLKA KRALUPY 
NAD VLTAVOU – 2147 bodů, 6. ZŠ VŠETATY – 2072 bodů 

McDonald’s Cup  
– 3. místo v okrese

Kluci, kteří se zúčastnili letošního roční-
ku fotbalového turnaje Mc Donald´s Cup, 
hráli opravdu dobře a  zaslouženě postou-
pili z  okrskového kola do  okresního kola. 
V okrskovém kole porazili ZŠ Libiš 8:1, ZŠ 
28. října 4:1, v  semifinále si poradili se ZŠ 
T. Stolzové Kostelec nad Labem 5:2, až ve fi-
nále padli těsně se ZŠ Ing. M. Plesingera – 
Božinova Neratovice 5:6. Následující týden 
proběhlo okresní kolo soutěže. Zde si kluci 
poradili se ZŠ Lužec 12:0, ZŠ Veltrusy 3:0, 
remízovali se ZŠ Ing. M. Plesingera – Boži-
nova 4:4 a prohráli se ZŠ 28. října 0:5. Obsa-
dili tak krásné 3. místo a přivezli do školy 
pohár s  bronzovými medailemi na  krku 
a spoustu hezkých sportovních zážitků. 

Nejlepším naším hráčem byl bezesporu 
Matija Ilić, který táhl celé mužstvo v obou 
kolech, a který byl zároveň nejlepším střel-
cem mužstva. Ale ostatní kluci se také ne-
ztratili. Je vidět, že práce fotbalového tre-
néra Tomáše Prejzka nese úspěchy a kluci 
mají potenciál se dále fotbalově rozvíjet. 
Za to mu patří velké poděkování, a stejně 
tak bych chtěl poděkovat i  rodičům, kteří 
s námi na závody jeli a fandili.

Sestava: Jan Adamik, Michal Rajský, 
Dominik Uher, Oskar Charvát, Maxmilián 
Kopský, Matija Ilić, Antonín Prejzek, Mar-
tin Antoš
   Pavel Jelínek /  Vendula Uhrová

Budoucí prvňáci se spolu s  doprovodem 
maminek, tatínků, babiček či sourozenců 
tentokrát vydali po  jednotlivých třídách 
školy, kde je čekaly paní učitelky s různými 
úkoly. Na jednom stanovišti poznávali ge-
ometrické tvary a sčítali ovoce, na druhém 
zazpívali písničku nebo zarecitovali bás-
ničku, na třetím kreslili pohádkové posta-
vy a  na  čtvrtém poznávali zvířata a  určo-
vali jejich velikost. Každý přijatý budoucí 
prvňáček obdržel na  konci své cesty ško-
lou odznak prvňáka, se kterým spokojeně 
odešel domů. A kolik dětí k zápisu přišlo? 
Celkem 33, z nichž 8 zažádalo o odklad po-
vinné školní docházky.  /  Pavel Jelínek

Nejlepší atleti z okresu Mělník jsou v naší škole!

 /  Pavel Jelínek

Zápisy do první třídy
Po dvou letech, kdy se vinou covidové pandemie 
nemohly konat zápisy do žádné školy a vše probíhalo 
online, se začátkem dubna uskutečnil zápis do první 
třídy i v naší škole.

Tišická knihovna je super
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Druhý ročník 
pexesového turnaje 
se vydařil

 

Jednou z  akcí, kterou naše školka pořá-
dá pro rodiče s  dětmi, je pexesový turnaj. 
Ve  středu 18. 5. se na  sále místního hři-
ště uskutečnil v  pořadí již druhý ročník. 
Zúčastnilo se krásných 14 dvoučlenných 
týmů, které byly losováním rozděleny 
do  dvou skupin. Jednotlivé týmy mezi se-
bou ve  své skupině soutěžily. V  každém 
kole zvítězil tým, který měl ve stanoveném 
limitu nasbíráno nejvíce stejných pexes 
(pozn. red.: slovo pexeso je ryze český vý-
raz, upravená zkratka složená ze slov “pe-
kelně se soustřeď). Po vyhodnocení výsled-
ků byla vyhlášena v  každé skupině první, 
druhá a  třetí místa. Děti obdržely krásné 
ceny v  podobě společenských her. I  týmy, 
které se neumístily, byly oceněny za účast. 
Každý si odnesl diplom a pexeso, se kterým 
se hrálo. Věříme, že se akce dětem i  rodi-
čům líbila. Těšíme se na další ročník.

 Zuzana Viktorinová a  Denisa Ryndová, 
 učitelky /  Zuzana Viktorinová

V úvodu dětem krátce vysvětlil, co je po-
hyb, jak z  pohybu vznikl tanec a  že kaž-
dý z  nás je v  podstatě šikovný tanečník. 
Po  protažení se děti naučily, jak uvolnit 
tělo, jak vnímat rytmus a  pomocí taneč-

ních her pár základních tanečních kroků. 
U  některých odboural i  strach nebo do-
konce stud. Tanec přinesl radost a příjem-
né zážitky.  Marie Jakubů, učitelka
  Kristýna Daslíková, učitelka

Bronzoví v okresním kole Štafetového poháru!
Poprvé od  covidové přestávky, kdy 
byly zrušeny všechny sportovní soutě-
že od  podzimu 2019, se naše škola zú-
častnila závodů ve  Štafetovém poháru. 
Do  okresního kola, které se uskutečnilo 
na  neratovickém atletickém stadionu, 
se přihlásilo šest škol. Štafeta mladších 
dětí (od  první do  třetí třídy) se skládala 
ze čtyř holek a čtyř kluků a stejný počet 
žáků měla i  štafeta starších dětí (čtvrté 
a páté třídy). Naše děti bojovaly ze všech 
sil a  obsadily krásné třetí místo. Ačko-
liv jsme v posledním ročníku vybojovali 
druhé místo a postup do krajského kola, 

které se konalo ve Slaném, i tak jsme byli 
všichni nadmíru spokojeni, děti si domů 
odvezly bronzové medaile a  ve  školní 
vitríně přibyl další pohár, který předzna-
menává i  do  budoucna dobré výsledky 
tišických atletů.

Sestava – štafeta mladší: Maxmilián 
Kopský, Jan Adamik, Ondřej Oliva, Mati-
ja Ilić, Ema Prošková, Tereza Maršíková, 
Nela Jelínková, Sofie Jarková

Sestava – štafeta starší: Ondřej Veis, Voj-
těch Jaroš, Jakub Havelka, Jan Smola, Vero-

nika Holá, Denisa Adamcová, Julie Sabolo-
vá, Lucie Bohatová.   /  Pavel Jelínek

VÝSLEDKY:

1. ZŠ Ing. Plesingera – Božinova  
Neratovice 8:53,87

2. ZŠ Kostelec nad Labem 9:23,23

3. ZŠ Tišice 9:31,39

4. ZŠ a MŠ Všetaty 9:40,30

5. ZŠ Libiš 9:49,87

6. ZŠ 28. října Neratovice 10:01,11

Umíš chodit, umíš tančit
Není špatného tanečníka. I to nám přijel dokázat instruktor 
Míša, který se ujal tanečního programu našich dětí. 

Krásné životní jubileum, 80 let, 
oslavil na začátku května včelař, 
náš bývalý kronikář a  člen re-
dakční rady Petr Brodský. Do dal-
ších let mu všichni přejeme hlav-
ně hodně zdraví a  neutichající 
elán.  /  Zdeňka Kváčková
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Tišické Mamas a TJ Sokol Tišice zor-
ganizovali tradiční pálení čarodějnic 
a v kostýmech byli k vidění dospěláci 
i děti. Počasí vyšlo a nálada byla 
báječná.  /   Zdeňka Kváčková

Myslivecký spolek „Polabí Tišice“ uspořá-
dal v  dubnu tradiční veřejný Velikonoč-
ní závod, který se kvůli covidu dva roky 
nekonal. V  sobotu se uskutečnil trénink 
a v neděli samotný závod, kterého se zú-
častnilo 47 závodníků. Střílelo se 2 x 20 
terčů + finále na  flashe. Šest nejlepších 
postoupilo do finále. Během závodu bylo 
zajištěno tradiční zvěřinové občerstve-
ní, kterého využilo mnoho místních, ale 
i přespolních návštěvníků.

Na předních místech se umístili:

1. Flíček Václav

2. Doležal Tomáš

3. Mešo Antonín

4. Prokop Radek

5. Koubek st.

6. Koubek ml.

Počasí nám po  celou dobu přálo, celý 
závod se obešel bez deště. Závod se velice 
vydařil a  již se těšíme na  setkání v  čer-
venci na  závodě „Svatá Anna – O  pohár 
starosty obce Tišice“, který se bude konat  
23. – 24. července.

 Pavel Čech, myslivec
 Zdeňka Kváčková

Mírně větrné a proměnlivé počasí neodradilo téměř 550 
soutěžících dětí, které přišly na dětský den.

Natěšení myslivci  
konečně opět závodili

Dětský den 21. května 

Dětský den se skvěle vydařil

Užily si skákací hrad, vláček, tvořivé dílny, 
bumperbally, nafukovací střelnici i  oblí-
benou pěnu. Děti i  jejich doprovod oce-
nili výborné občerstvení a  osvěžení, ať už 
v  podobě vynikajících napečených dobrot 
od  dobrovolnic, zmrzliny, vaty, výborné 

kávy, piva či pizzy. Samozřejmě nemohla 
chybět stezka po obci a plno odměn za spl-
něné úkoly. Dětský den se zkrátka povedl 
opět na výbornou. Poděkování patří zejmé-
na organizátorům z  TIŠICKÉHO KLUBka 
a sponzorům.  /   Jana Syrová



Sobota, 30.7 od 21:30 hodin, vstupné 60 Kč/děti 30 Kč

Myši patří do nebe
Animovaný / Rodinný / Dobrodružný / Komedie / Fantasy
Česko / Francie / Polsko / Slovensko, 2021, 87 min

SRPEN
Sobota, 6.8 od 21:00 hodin, vstupné 100 Kč

Láska hory přenáší
Komedie / Romantický
Slovensko / Česko, 2022, 90 min

Sobota, 13.8 od 21:00 hodin, vstupné 60 Kč/děti 30 Kč

Tlapková patrola ve filmu
Animovaný / Dobrodružný / Komedie / Rodinný
USA / Kanada, 2021, 88 min (Alternativní 82 min)

Sobota, 20.8 od 21:00 hodin, vstupné 100 Kč

Prezidentka
Komedie / Romantický
Česko, 2022, 97 min

Pátek, 26.8 od 21:00 hodin, vstupné 100 Kč

Ženy a život 
Komedie / Romantický
Česko, 2022, 87 min

ZÁŘÍ
Sobota, 3.9 od 21:00 hodin, vstupné 60 Kč/děti 30 Kč 

Vzhůru za sny
Rodinný / Animovaný
Dánsko, 2020, 81 min

 14:00 – 14:30 vystoupení dětí MŠ a ZŠ
 15:00 – 16:00 VENDA A ZDENDA
 16:00 – 17:00 MAXÍCI
 17:05 CENA OBCE
 17:30 – 19:00 HOLOKRCI
 19:00 – ? DJ OTIS – DISKOTÉKA největší hity
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Moderní a praktický 
sběr odpadu 
vyžaduje kázeň!

Připomínám, že u  sběrného 
dvora je nová možnost uklá-
dání tříděného odpadu, a  to 
do  velkoobjemových kon-
tejnerů přistavených za  zdí, 
v nichž jsou jednotlivá okénka 
na  separovaný odpad. Krabi-
ce je nutné před vhozením 
rozložit a  odpad je nutné 
vhazovat pouze určenými 
okénky, nikoliv házet přes 
zeď! Děkujeme, že správně 
a ukázněně třídíte! 
   /  JaS, místostarostka

Kotlíková dotace 
pro nízkopříjmové 
domácnosti

Od 6. června mohou nízkopří-
jmové domácnosti požádat 
o  dotaci na  výměnu zasta-
ralého kotle na  tuhá paliva 
za nový.

Od  1. září 2024 bude podle 
zákona o  ochraně ovzduší 
z roku 2012 povoleno používat 
kotle pouze 3. a  vyšší emis-
ní třídy podle ČSN EN 303-5. 
Provoz zastaralých kotlů bude 
brzy zakázán a  bude nutné je 
vyměnit za  nové ekologické 
zdroje vytápění.

Lidé z  domácností s  nižším 
příjmem, jako jsou třeba sa-
moživitelé nebo senioři, mo-
hou na  výměnu kotle dostat 
výhodnou dotaci. Žádat lze 
pouze elektronicky od  6. 6. 
do 31. 8. Více informaci získá-
te přímo na  krajském úřadě 
v  Praze 5 nebo na  webu Kraj-
ského úřadu v aktualitách: htt-
ps://www.kr-stredocesky.cz/
web/urad/tiskove-informace/
aktuality.

Pokud byste chtěli radu 
telefonem, využijte linku 
257  280  991 nebo svůj dotaz 
napište na e-mailovou adresu: 
kotliky@kr-s.cz. (red)

DEN OBCE TIŠICE

LETNÍ KINO

Obec Tišice Vás srdečně zve na kulturní akci

sobota  
27. SRPNA 2022areál fotbalového hřiště v Chrástě

Změna programu vyhrazena.  
V průběhu akce bude obcí projíždět 
vláček (14-18 hodin), pro děti budou 
připravené pouťové atrakce a oblíbená 
pěna. Současně bude probíhat  
prezentace činnosti našich  
tradičních spolků. Vstup volný.  
Na večerní disco vstupné 100 Kč. Pr

og
ra

m
: 

Sportovní 306, 277 15 Tišice - Chrást

Prodej vstupenek 30 minut před začátkem představení v letním kině

Aktuální informace naleznete na webových stránkách obce www.tisice.cz.

ČERVEN
Sobota, 25.6 od 21:30 hodin, vstupné 100 Kč

Vyšehrad: Fylm
Komedie / Sportovní
Česko, 2022, 105 min

Čtvrtek, 30.6 od 21:30 hodin, vstupné 100 Kč

Promlčeno
Krimi / Thriller
Česko, 2022, 95 min

ČERVENEC
Sobota, 2.7 od 21:30 hodin, vstupné 60 Kč/děti 30 Kč

Ušák Chicky a Zlokřeček
Animovaný / Dobrodružný / Rodinný
Belgie / Francie, 2022, 91 min

Sobota, 9.7 od 21:30 hodin, vstupné 100 Kč 

Po čem muži touží 2
Komedie
Česko, 2022, 95 min

Sobota, 16.7 od 21:30 hodin, vstupné 60 Kč/děti 30 Kč 

Příšerákovi 2
Animovaný / Rodinný / Komedie
Německo / Velká Británie, 2021, 104 min

Čtvrtek, 21.7 od 21:30 hodin, vstupné 100 Kč/ děti 30 Kč

Tajemství staré bambitky 2
Pohádka
Česko, 2022, 104 min

Sobota, 23.7 od 21:30 hodin, vstupné 100 Kč

Známí neznámí
Komedie
Česko, 2021, 103 min


